
Bestyrelsesmøde Ejerslev Havn 18. Oktober. 2021

Hele bestyrelsen var til stede.
Vi har i de foregående uger haft samtaler med forskellige personer der  har søgt
forpagtningen af
Cafeen til 2022.
Vi havde søgt forpagter på facebook og der var flere gode ansøgere, men vi valgte i sidste
ende med at tilbyde jobbet til Omar efter at han havde lovet os længere åbningstider i
højsæsonen + forskellige andre småjusteringer.

Gennemgravningen til lagunen blev diskuteret nok en gang.
Vi var rundt i den gamle cafebygning for at se på muligheder for at lave nogle nye
baderum/toiletter.
Da vi ikke kunne få kontakt med vor ”gamle” arkitekt valgte vi at kontakte en anden med
henblik på at få lavet skitser
til en udvidelse af cafeen og en ny toiletbygning.


